
註：
1. 本推廣只適用於東亞銀行有限公司（「東亞銀行」）之特選顯卓私人理財客戶

（「合資格客戶」）。
2. 本推廣並不可轉讓。若屬聯名戶口，只有第一賬戶持有人可參與本推廣。
3. 合資格客戶須於推廣期內經東亞銀行分行、東亞網上銀行BEA Online及/或東

亞手機銀行BEA Mobile以顯卓私人理財戶口名下的投資附屬賬戶完成指定投
資交易滿指定交易金額，方可獲享信用卡免找數簽賬額（「獎賞」）。

4. 「指定投資交易」指整額認購基金（並不包括月供基金計劃，基金轉換，基金贖
回，基金轉入及認購費低於1%之基金交易）、掛鈎存款（並不包括存款期少於
60天的外幣掛鈎存款）、債券（並不包括香港特別行政區政府發行的債券、香港
特別行政區政府全資擁有的實體或組織發行的債券、中央人民政府發行的主
權債券或中華人民共和國政策性銀行發行的債券）及存款證。有關指定投資交
易之詳情，請與客戶經理聯絡。

5. 外幣掛鈎存款及存款證所計得之累積投資交易金額上限合計為HK$500,000

（或等值）。
6. 獎賞將於2024年8月31日或之前存入合資格客戶之東亞銀行CENTENNIAL 

World Elite Mastercard卡或東亞銀行顯卓理財World Mastercard卡，而東亞銀
行將不作事前通知。

7. 合資格客戶之（1）東亞銀行顯卓私人理財戶口及（2）東亞銀行信用卡賬戶於獎
賞存入期間必須維持有效，否則其獲享獎賞的資格將被取消。

8. 每位合資格客戶只可享獎賞一次。
9. 除 非 另 有 註 明，優 惠 有 效 期 至 2 0 2 4 年 6 月 3 0 日。優 惠 受 條 款 及 細 則 約 束，

詳情請參閱有關宣傳資料或與客戶經理聯絡。

借定唔借？還得到先好借！

重要聲明：
• 投資涉及風險。基金的單位價格可升可跌。基金產品的組合需承受市場波動及

買賣投資有其內在風險。閣下不應只單憑本資料而作出投資決定。
• 閣下在作出任何投資決定前，應參閱所有有關基金之銷售文件包括但不限於

基金產品說明書，以取得包括風險因素在內的詳細資料。
• 投資決定是由閣下自行作出的。但閣下不應投資在有關基金產品，除非中介人

於銷售有關基金產品時已向閣下解釋經考慮閣下的財務狀況、投資經驗及目
標後，有關基金產品是適合閣下的。

• 該等基金產品可能只限在某些司法管轄區內提供及/或有其限制。閣下如有疑
問，應尋求獨立專業意見。

• 掛鈎存款是包含金融衍生工具的結構性產品。投資決定是由閣下自行作出的，
但閣下不應投資於掛鈎存款，除非中介人於銷售有關掛鈎存款時已向閣下解
釋經考慮閣下的財務情況、投資經驗及目標後，有關掛鈎存款是適合閣下的。

• 掛鈎存款並不等同定期存款，亦不是香港特別行政區存款保障計劃下的受保
存款。

• 債券/存款證乃投資產品。投資決定是由閣下自行作出的。惟除非中介人於銷
售該產品時已向閣下解釋，經考慮閣下的財務情況、投資經驗及目標後，該產
品適合閣下，否則閣下不應投資在該產品。 

• 債券/存款證並非存款，並不受香港特別行政區的存款保障計劃保障。
• 債券/存款證表現受發行人的實際和預計借貸能力所影響，就償債責任而言，

債券/存款證不保證發行人不會拖欠債務。在最壞情況下，債券/存款證持有人
可能無法取回債券/存款證的利息和本金。

• 本資料並未經香港特別行政區證券及期貨事務監察委員會審閱。
• 本資料所載之資料只作資訊用途，並不構成要約、游說、邀請或建議認購任何

證券或投資產品。

+  累積投資交易金額HK$200,000 - <$2,000,000（或等值）的獎賞金額，請與
顯卓私人理財客戶經理查詢或參閱條款及細則。

* 「指定投資交易」包括：整額認購基金、掛鈎存款、債券及存款證。
優惠期至2024年6月30日。圖片只供參考。

顯卓私人理財禮遇專線  2211 1188

特選顯卓私人理財客戶專享
投資交易獎賞+

無須登記

$14,000

$6,000

$26,000

累積投資交易金額*
（HK$或等值）

信用卡免找數簽賬額
（HK$）

-  < $10,000,000

-  < $5,000,000

$5,000,000

$2,000,000

$10,000,000 或以上

歡迎聯絡你的專屬顯卓私人理財客戶經理了解更多！

https://www.hkbea.com/pdf/tc/inv_txn/2024q2_tnc.pdf
tel:85222111188


Remarks:

1. This promotion is only applicable to selected SupremeGold Private customers of 

The Bank of East Asia, Limited (“BEA”) (“Eligible Customers”).

2. This promotion is non-transferable. For joint accounts, only the primary account 

holder is entitled to the promotion.

3. Eligible Customers who achieve the prescribed accumulated investment 

transaction amount in Designated Investment Transactions using the 

investment sub-accounts under their SupremeGold Private Account through 

BEA branch, BEA Online, and/or BEA Mobile during the promotional period, will 

be entitled to receive the credit card free spending credit (the “Reward”).

4. “Designated Investment Transactions” refers to lump-sum subscriptions for 

funds (excluding Monthly Investment Plan subscriptions, fund switching, fund 

redemption, transfer-in of funds, and fund subscriptions with a subscription fee 

of lower than 1%), linked deposits (excluding currency-linked deposits with tenor 

of less than 60 days), bonds (excluding bonds issued by the Hong Kong Special 

Administrative Region Government, bonds issued by entities or organisations 

that are wholly owned by the Hong Kong Special Administrative Region 

Government, sovereign bonds issued by the Central People’s Government or 

bonds issued by policy banks of the People’s Republic of China) and certificate 

of deposits. For details of the Designated Investment Transactions, please 

contact your Relationship Manager.

5. The total accumulated investment transaction amount of currency-linked 

deposits and certificate of deposits is calculated with a cap of HK$500,000 (or 

equivalent).

6. The Reward will be credited to the Eligible Customer’s BEA CENTENNIAL 

World Elite Mastercard or BEA SupremeGold World Mastercard on or before 

31st August, 2024, without prior notice.

7. The Reward will only be awarded to Eligible Customers whose (1) BEA 

SupremeGold Private Account and (2) BEA Credit Card account are valid when 

the Reward is credited. Otherwise, eligibility to receive the Reward will be 

forfeited.

8. Each Eligible Customer is entitled to receive the Reward once only. 

9. Unless otherwise specified, this o�er is valid until 30th June, 2024, and is subject 

to Terms and Conditions. For details, please refer to the relevant promotional 

materials or contact your Relationship Manager.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

Important Notice:

• Investment involves risks. The price of units may go down as well as up, as the 

investments of a fund are subject to market fluctuations and the risks inherent 

in investments. You should not make an investment decision based solely on 

this material.

• Before making any investment, you should refer to all relevant investment fund 

o�ering documents, including but not limited to the Explanatory Memorandum, 

for detailed information including the risk factors.

• The investment decision is yours, but you should not invest in the investment 

funds unless the intermediary who sells them to you has explained that the 

investment funds are suitable for you, having regard to your financial situation, 

investment experience, and investment objectives.

• The funds may not be available in all jurisdictions and/or may be subject to 

restrictions. If you are in doubt, you should seek independent professional 

advice.

• Linked deposits are structured products involving derivatives. The investment 

decision is yours, but you should not invest in linked deposits unless the 

intermediary who sells them to you has explained to you that the linked deposits 

are suitable for you in light of your financial situation, investment experience, 

and investment objectives.

• Linked deposits are NOT equivalent to time deposits and are NOT protected 

deposits under the Deposit Protection Scheme in Hong Kong Special 

Administrative Region.

• Bonds/certificate of deposits are investment products. The investment decision 

is yours but you should not invest in bonds/certificate of deposits unless the 

intermediary who sell the products to you has explained to you that the 

products are suitable for you having regard to your financial situation, 

investment experience and investment objectives. 

• Bonds/certificate of deposits are not deposits and are not protected by the 

Deposit Protection Scheme in Hong Kong Special Administrative Region.

• Bonds/certificate of deposits are subject to both the actual and perceived 

measures of creditworthiness of the issuer. There is no assurance of protection 

against a default by the issuer in respect of the repayment obligations. In the 

worst case scenario you might not be able to recover the principal and coupon 

if the issuer defaults on the bond/certificate of deposits.

• This material has not been reviewed by the Securities and Futures Commission 

in Hong Kong Special Administrative Region.

• The information provided in this promotional material is intended solely for 

informational purposes and does not constitute an o�er, solicitation, invitation, 

or advice to subscribe to any securities or investment products.

+ Please contact your SupremeGold Private Relationship Manager or refer 

to the relevant Terms and Conditions on the reward for accumulating 

HK$200,000 - < $2,000,000 (or equivalent) in investment transactions.

* “Designated Investment Transactions” include: lump-sum subscriptions for 

funds, linked deposits, bonds and certificate of deposits.

Promotion runs until 30th June, 2024. Photo is for reference only.

SupremeGold Private Privilege Hotline 2211 1188

Exclusively for Selected SupremeGold Private Customers

Investment Transaction Reward+

No registration required

$14,000

$6,000

$26,000

Accumulated Investment 
Transaction Amount*
(HK$ or equivalent)

Credit Card 
Free Spending Credit (HK$)

$5,000,000

$2,000,000

< $10,000,000

< $5,000,000

-

-

$10,000,000 or above

Call your SupremeGold Private
Relationship Manager to learn more!

https://www.hkbea.com/pdf/en/inv_txn/2024q2_tnc.pdf
tel:85222111188

